Notice No.: 1819094 (S1)



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page: www.stclare.edu.hk E-mail: info@stclare.edu.hk Tel : 2817 1764 Fax : 2855 8420

13th June, 2019

Dear Parents,

Special Arrangements for Examination Postponement (S1)

Due to the class suspension on 13th June 2019, special arrangements on the postponement of exams are as follows:

- 1. The original exams on Thursday, 13th June 2019 will take place on Friday, 14th June 2019.
- 2. The original exams on Friday, 14th June 2019 will take place on Saturday, 15th June 2019.
- 3. The rest of the exams (from 17th June 2019 onwards) will be as usual and will not be affected.
- 4. School bus services will be running as normal, according to the original schedule.

Below is a table listing the details of the remaining exams.

Date	Time	Time allowed	Subjects
14/6 Friday	08:10-09:25	1hr 15 mins	I.S.
	10:00-11:05	1hr 5 mins	E. Listening
15/6 Saturday	08:10-10:10	2hrs	E. Oral
	08:10-09:40	1hr 30 mins	C. Oral
17/6 Monday	08:10-09:40	1hr 30 mins	I.H.

If you have any further enquiries, please contact the class teachers. Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Mrs. Cherry Chan

Principal

To: St. Clare's Girls' School

Special Arrangements for Examination Postponement (S1)

We have read the above letters and are aware of the arrangement of the examination postponement.

Student Name

Parent's Signature

Class & Class Number

Date



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page: www.stclare.edu.hk E-mail: info@stclare.edu.hk Tel : 2817 1764 Fax : 2855 8420

敬啟者:

考試延期特別安排(中一)

鑑於六月十三日全校停課一天,原定考試將延期並作特別安排,詳情如下:

- 1. 原定於六月十三日(星期四)的考試,改為六月十四日(星期五)舉行。
- 2. 原定於六月十四日(星期五)的考試,改為六月十五日(星期六)舉行。
- 3. 六月十七日及餘下的考試如期舉行。
- 4. 校車會如常按既定時間表接載學生上學及離校。

考期作特別安排及餘下考試的時間表如下:

日期	時間	時限	科目
14/6 星期五	08:10-09:25	1 小時 15 分	綜合科學
	10:00-11:05	1小時5分	英文聆聽
15/6 星期六	08:10-10:10	2 小時	英文口試
	08:10-09:40	1 小時 30 分	中文口試
17/6 星期一	08:10-09:40	1 小時 30 分	綜合人文

如有查詢,請聯絡班主任。敬謝垂注。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零一九年六月十三日